
verder voort te zetten. Misschien
moet mijn conclusie zijn dat de heer
Marijnissen zo geschrokken is van de
waarderende woorden die hij aan het
adres van de minister-president heeft
geuit dat hij het hoog nodig vond
om een andere minister van het
kabinet stevig tegen de schenen te
schoppen. Wellicht heeft hij dat
gedaan, omdat hij bang was dat hij
anders het imago van een watje zou
krijgen.

De beraadslaging wordt gesloten.

De voorzitter: Ik stel voor, over niet
al te lange tijd over de ingediende
motie te stemmen.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is het debat naar
aanleiding van een algemeen overleg
van heden over de fiscale bijtel-
ling van bedrijfsbusjes.

©

Mevrouw De Vries (VVD): Voorzitter.
Ik wil, mede namens de heer
Dijsselbloem, twee moties indienen.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

constaterende dat de fiscale
behandeling van de bestelbus op dit
moment erg ingewikkeld is;

overwegende dat de fiscale
behandeling van de bestelbus tot
onnodige uitvoeringskosten leidt;

verzoekt de regering, de mogelijkhe-
den te bezien om de fiscale
afrekening over de bijtelling in alle
gevallen te laten plaatsvinden in de
vorm van een eindheffing;

verzoekt de regering, zo spoedig
mogelijk voorstellen te doen om de
fiscale behandeling van de bestelbus
te vereenvoudigen, waarbij tevens
wordt gekeken, welke mogelijkheden
er zijn om de fiscale bijtelling inzake
de bestelbussen die niet vergelijk-
baar zijn met personenauto’s,
generiek te stellen op 0%, dan wel
maximaal op 2,5%,

en gaat over tot de orde van de dag.

De voorzitter: Deze motie is
voorgesteld door de leden De Vries
en Dijsselbloem. Naar mij blijkt,
wordt zij voldoende ondersteund.

Zij krijgt nr. 25 (28000-IXB).

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

overwegende dat de verruiming van
de 40-dagenregeling tot een
60-dagenregeling voor de auto van
de zaak geen structurele oplossing
biedt voor mensen die puur zakelijke
kilometers in het kader van hun werk
maken;

verzoekt de regering, zo snel
mogelijk met nieuwe voorstellen te
komen om deze problematiek verder
op te lossen,

en gaat over tot de orde van de dag.

De voorzitter: Deze motie is
voorgesteld door de leden De Vries
en Dijsselbloem. Naar mij blijkt,
wordt zij voldoende ondersteund.

Zij krijgt nr. 26 (28000-IXB).

©

Staatssecretaris Bos: Voorzitter.
Beide moties vragen mij iets te doen
wat ik vanmorgen reeds toegezegd
heb te zullen doen, dus ik heb daar
geen bezwaar tegen.

De beraadslaging wordt gesloten.

©

De voorzitter: Ik stel voor, zo
meteen over de ingediende moties te
stemmen. Ik moet overigens de
indieners van de moties in overwe-
ging geven dat de staatssecretaris
het gevraagde in beide moties al
heeft toegezegd. Daar wordt weleens
het woord ’’overbodig’’ op van
toepassing verklaard.

Daartoe wordt besloten.

De vergadering wordt van 23.12 uur
tot 23.30 uur geschorst.

Aan de orde is de herstemming
over een motie, ingediend in het
debat over Vervanging F16, te
weten:
- de motie-Van ’t Riet/Hoekema over
afzien van deelname aan de
SDD-fase op level 2 (26488, nr. 10).

(Zie vergadering van 23 april 2002.)

De voorzitter: Ik constateer dat niet
duidelijk is wat de uitslag is van deze
stemming. Er zal daarom een
hoofdelijke stemming plaatsvinden.

Voor stemmen de leden: Bolhuis,
Van Bommel, Bussemaker, De Cloe,
Crone, Depla, Dijksma, Dijsselbloem,
Dittrich, Duijkers, Duivesteijn,
Feenstra, Van Gent, Giskes, Gortzak,
De Graaf, Halsema, Hamer, Harre-
wijn, Van Heemst, Hermann,
Herrebrugh, Hindriks, Van der Hoek,
Hoekema, Horn, Kant, Karimi,
Koenders, Kortram, Kuijper,
Lambrechts, Marijnissen, Melkert,
Middel, Molenaar, Van Nieuwen-
hoven, Noorman-den Uyl, Oudkerk,
Van Oven, Pitstra, Poppe, Rabbae,
Ravestein, Rehwinkel, Van ’t Riet,
Rosenmöller, Santi, Scheltema-de
Nie, Schimmel, Schoenmakers,
Smits, Spoelman, Van der Steen-
hoven, Swildens-Rozendaal,
Timmermans, Valk, Ter Veer, Vendrik,
Verbeet, Van Vliet, M.B. Vos,
Waalkens, Wagenaar, Van Walsem,
De Wit, Witteveen-Hevinga, Zijlstra,
Albayrak, Arib, Augusteijn-Esser,
Bakker, Barth en Belinfante.

Tegen stemmen de leden: Bies-
heuvel, Blaauw, Van Blerck-
Woerdman, Blok, Buijs, Van de
Camp, Cherribi, Cornielje, Çörüz,
Dankers, Van Dijke, Dijkstal, Van den
Doel, Eurlings, Geluk, De Haan,
Hessing, Hillen, Van der Hoeven,
Hofstra, Ten Hoopen, De Hoop
Scheffer, Jonker, Kamp, Klein
Molekamp, Van der Knaap, Van
Lente, Luchtenveld, E. Meijer,
Th.A.M. Meijer, Van Middelkoop,
Mosterd, Niederer, Oplaat, Örgü,
Passtoors, De Pater-van der Meer,
Remak, Rietkerk, Rijpstra, Ross-van
Dorp, Rouvoet, Schreijer-Pierik, Slob,
Snijder-Hazelhoff, Van Splunter, Van
der Staaij, Stellingwerf, Stroeken, De
Swart, Terpstra, Udo, Te Veldhuis,
Verbugt, Verburg, Verhagen,
Visser-van Doorn, Van der Vlies,
O.P.G. Vos, Voûte-Droste, De Vries,
Weekers, Weisglas, Van Wijmen,
Wijn, Wilders, Van den Akker, Van
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Ardenne-van der Hoeven, Atsma,
Van Baalen, Balemans, Balkenende,
Van Beek en Van den Berg.

De voorzitter: Ik constateer dat 74
leden zich voor en 74 leden zich
tegen deze motie verklaren.

Aangezien de stemmen voor de
tweede maal staken, is deze motie
niet aangenomen.

Wegens rumoer op de publieke
tribune schors ik de vergadering
enkele ogenblikken.

De vergadering wordt enkele
ogenblikken geschorst.

Aan de orde is de herstemming
over een motie, ingediend bij het
debat over het Asielbeleid, te
weten:
- de motie-Wijn over intensivering
van de controles aan de grens
(19637, nr. 662).

(Zie vergadering van 23 april 2002.)

De voorzitter: Ik constateer dat 74
leden zich voor en 74 leden zich
tegen deze motie verklaren.

Aangezien de stemmen voor de
tweede keer staken, is deze motie
niet aangenomen.

Aan de orde is de herstemming
over een motie, ingediend bij het
debat over het Huurbeleid, te
weten:
- de motie-Van Gent/Van ’t Riet over
een prikkel tot goed onderhoud
(27926, nr. 8).

(Zie vergadering van 23 april 2002.)

De voorzitter: Ik constateer dat 74
leden zich voor en 74 leden zich
tegen deze motie verklaren.

Aangezien de stemmen voor de
tweede keer staken, is deze motie
niet aangenomen.

Aan de orde is de eindstemming
over het wetsvoorstel Nieuwe
algemene regels over de aanleg,
het beheer, de toegankelijkheid
en het gebruik van spoorwegen
alsmede over het verkeer over
spoorwegen (Spoorwegwet)
(27482).

(Zie vergadering van 23 april 2002.)

De voorzitter: Ik stel voor, de
wijzigingen voorgesteld door de
regering op stuk nr. 71 aan te
brengen.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Ik geef gelegenheid
tot het afleggen van een stemverkla-
ring vooraf.

©

De heer Van den Berg (SGP):
Mevrouw de voorzitter. De SGP-
fractie heeft lang uitgezien naar de
nieuwe spoorwegwetgeving. Het
verzelfstandigingsproces van de NS
is ten onrechte niet gepaard gegaan
met tijdige wetgeving. Onze fractie
heeft daarover reeds in 1995 een
motie ingediend, die kamerbreed
werd ondersteund.

Nu de wetgeving voorligt, zouden
wij daar dus zeer verblijd mee
moeten zijn. Helaas moet ik u
melden dat een punt daarin voor
onze fractie een heel groot probleem
oplevert. Dat raakt namelijk de
publiekrechtelijke verantwoordelijk-
heid voor het beheer van de
infrastructuur. Voor onze fractie is
dat een heel essentieel punt. Wij
vinden dat onze infrastructuur
publiekrechtelijk moet worden
beheerd. In deze wet is het beheer
evenwel uitbesteed aan een
privaatrechtelijke organisatie. Wij
vinden dat een zodanig fundamen-
tele weeffout dat wij zeer tot onze
spijt niet met de Spoorwegwet
kunnen instemmen.

De Concessiewet zullen wij wel
steunen.

©

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, de ChristenUnie
en de SGP tegen dit wetsvoorstel
hebben gestemd en die van de
overige fracties ervoor, zodat het is
aangenomen.

Aan de orde is de eindstemming
over het wetsvoorstel Aanvulling
van de Wet personenvervoer
2000, strekkende tot invoering
van een concessiestelsel voor
het personenvervoer per trein
(Concessiewet personenvervoer
per trein) (27216).

(Zie vergadering van 23 april 2002.)

De voorzitter: Ik stel voor, de
wijzigingen voorgesteld door de
regering op stuk nr. 43 aan te
brengen.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Ik constateer dat dit
wetsvoorstel met algemene
stemmen is aangenomen.

Aan de orde zijn de stemmingen
over moties, ingediend bij het
debat over het Asielbeleid, te
weten:
- de motie-Halsema/Hoekema over
een specifieke regeling voor een
verblijfsvergunning (19637, nr. 657);
- de motie-Halsema over minderja-
rige kinderen en hun ouders (19637,
nr. 658);
- de motie-De Wit over asielzoekers
die langer dan 3 jaar in de opvang
verbleven (19637, nr. 659).

(Zie vergadering van 9 april 2002.)

In stemming komt de motie-
Halsema/Hoekema (19637, nr. 657).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, D66 en de
ChristenUnie voor deze motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Halsema
(19637, nr. 658).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, de ChristenUnie
en de SGP voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-De Wit
(19637, nr. 659).

De voorzitter: Ik constateer dat de
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